
  

 

 
 

 
 

 
 

 

Aan  de  Griffier  van Provinciale Staten van Zeeland  
Provinciehuis  
Abdij  6  
4331 BK  MIDDELBURG  

Middelburg,15-09-2020  
 
 
Geachte  mevrouw  de  Griffier,  

Betreft  schriftelijke  vragen  ex  art.  44  van  het  RvO  Provinciale  Staten  (PS)  van  Zeeland  jo.  art.  
151 lid  1 PW  van  de  Statenleden  BOS  en  WALRAVENS, Forum  voor  Democratie  (FVD)  over  
sponsoring  door  NV  Westerscheldetunnel  (NV  WST).  

 
Hierbij  verzoeken wij  u onze vragen ter  kennis te brengen van het  College van Gedeputeerde Staten  
(GS)  van de Provincie Zeeland.  Wij  vragen om  de schriftelijke beantwoording van onze vragen.  
 
 
De  NV Westerscheldetunnel  (voor  100  %  eigendom  van  de  Provincie  Zeeland)  treedt  op  als sponsor  
door  middel  van het  ter  beschikking stellen van gelden (directe sponsoring)  en gratis passages 
(indirecte sponsoring). Dit gaat ten koste van de door vele Zeeuwen zo gewenste (versnelde) 
aflossing van de Westerscheldetunnel  zodat  de WST  Tol  kan  worden  afgeschaft.  
 
Vraag  1:  Hoeveel  sponsorgeld  vergeeft  de  NV WST jaarlijks?  Graag  een  overzicht  per  jaar  vanaf  de  
oprichting.  
Vraag  2:  Hoeveel  tolgeld  heeft  de  NV WST gemist  door  het  verlenen  van  gratis  passages  in  het  
kader  van indirecte sponsoring? Graag een overzicht per jaar vanaf de oprichting.  
Vraag  3:  Directe  sponsoring  door  de  Provincie  Zeeland  is  controleerbaar  door  Provinciale  Staten.  Zijn  
GS  het  met  de  fractie  van  het  FVD  eens  dat  sponsoring  door  een  fiscale  entiteit,  waarvan  de  
provincie Zeeland  100  %  eigenaar  is  (zoals  bv.  NV  WST),  een  parallelle  geldstroom  creëert  (ten  
koste van de begroting van de Provincie Zeeland en de WST  Tolbetaler)  die ongewenst  en slechts 
indirect  door  PS  te  controleren  is?  Zo  nee,  waarom  niet?  
Vraag  4:  Zijn  GS bereid om de  NV  WST  op te dragen zo spoedig mogelijk te stoppen met  directe en 
indirecte  sponsoractiviteiten  zodat  de  WST  sneller  kan  worden  afgelost?  Zo  nee,  waarom  niet?  
Vraag  5:  De  fractie  van  Forum  voor  Democratie  acht  sponsoring van culturele en sportieve  
activiteiten direct  door  de provincie  (onder voorwaarden)  te billijken, maar vindt dat opbrengsten uit 
de WST  slechts voor  één zaak mogen worden gebruikt:  het  aflossen van de schuld op de WST.  Zijn 
GS  het  hiermee  eens?  Zo  nee,  waarom  niet?  
 
 
 
In afwachting van  de  beantwoording,  verblijven wij,  
met  de  meeste  hoogachting,  
namens de Statenfractie  van het  Forum  voor  Democratie,  
 
BOS Martin;  
WALRAVENS  Fred  
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